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                  CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

 

  Nr.1260/11.01.2022  

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

încheiat astăzi, 22.12.2021,  la ședința extraordinară a 

Consiliului Județean Constanța, 

 

 Şedinţa extraordinară a fost convocată de către domnul Mihai Lupu, Președinte al 

Consiliului Județean Constanța, pentru astăzi, 22.12.2021, ora 14.00,  în conformitate cu 

dispozițiile art.137, 178 alin.(1), 179 alin. (1) și (2) lit.b) și art. 180 din O.U.G. nr.57/2019 

privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare; În temeiul art.196 

alin.(1) lit.b) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare. 

  Ședința extraordinară a fost convocată în baza Dispozițiilor, președintelui 

Consiliului Județean Constanța: nr.583/17.12.2021 și 586/20.12.2021. 

  Ședința extraordinară s-a desfășurat în sistem videoconferință, începând cu orele 

14,00. 

 La sedinţă participă: domnul Lupu Mihai - președintele Consiliului Județean 

Constanța, domnul Stelian Gima - Vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Constanţa, 

domnul Petre Enciu - Vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Constanţa, doamna Nesrin 

Geafar - Secretar General al Județului Constanța. 

 Lipsește și domnul consilier județean Ciobănel Marius Costel. 

  

X 

 

Ordinea de zi a şedinţei: 

1. Proiect de hotărâre nr. 293 privind trecerea unui bun imobil (teren+construcție), 

identificat cu număr cadastral 12677, din domeniul public al Județului Constanța în 

domeniul public al Municipiului Medgidia. 

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

2. Proiect de hotărâre nr. 302 privind modificarea Programului cu obiectivele și lucrările 

de drumuri și poduri pe anul 2021 finanțate din bugetul Județului Constanța. 

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 
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3. Proiect de hotărâre nr. 303 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli și 

modificarea listei de investiții ale Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Constanța, pe anul 2021. 

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

 

4. Proiect de hotărâre nr. 304 privind aprobarea contului de execuție al bugetului 

Județului Constanța și al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii pe trimestrul IV 2021. 

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

 

5. Proiect de hotărâre nr.305 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli pe 

anul 2021, de la Teatrul pentru Copii și Tineret Constanța "Căluțul de mare". 

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

 

6. Proiect de hotărâre nr.306 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli al 

Județului Constanța pe anul 2021.  

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

 

7. Proiect de hotărâre nr.307 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a 

Listei de investiții pe anul 2021, pentru Teatrul de Stat Constanța. 

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

 

8. Proiect de hotărâre nr.308 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli și 

modificarea Listei de investiții ale Regiei Autonome Județene de Drumuri și Poduri 

Constanța, pe anul 2021. 

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

 

9. Proiect de hotărâre nr.309 privind desemnarea administratorilor provizorii ai Regiei 

Autonome de Drumuri și Poduri Constanța. 

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 
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10. Proiect de hotărâre nr.310 privind aprobarea achiziţiei serviciilor de asistenţă şi 

reprezentare juridică în vederea apărării intereselor Unităţii  Administrativ - Teritoriale 

Judeţul Constanţa şi Consiliului Judeţean Constanţa, reprezentat legal prin Preşedintele 

Consiliului Judeţean Constanţa. 

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

 

11. Proiect de hotărâre nr.311 privind aprobarea salariilor de bază pentru funcționarii 

publici și personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului 

Județean Constanța, începând cu data de 01.01.2022. 

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

 

12. Proiect de hotărâre nr.312 privind modificarea anexelor Hotărârii Consiliului 

Județean Constanța nr. 210/29.09.2021, modificate prin H.C.J.C. nr.231/20.10.2021. 

                                                         Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

 

13. Proiect de hotărâre nr. 313 privind modificarea listei bunurilor proprietate publică 

și privată a județului Constanța aferente serviciilor delegate și concesionate operatorului 

S.C.RAJA S.A- anexa nr.6 la contractul de delegare de gestiune a serviciilor publice de 

alimentare cu apă și canalizare, prin eliminarea pozițiilor reprezentând bunuri de retur care 

nu mai deservesc serviciul de apă și canalizare. 

                                                         Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

 

14. Proiect de hotărâre nr.314 privind constatarea încetării de drept a mandatului de 

consilier județean al doamnei Dordea Andrada, precum și vacantarea locului de consilier 

județean. 

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

X 

 

Dl. Lupu Mihai: Bună ziua, stimați colegi! Vom proceda la efectuarea prezenței (se 

face prezența nominal). 

 Stimați colegi, suntem în cvorum, ca atare, declar deschisă ședința din data de 

22.12.2021, convocată în baza Dispoziției nr. 583/17.12.2021. 

 

 Supun la vot ordinea de zi ce cuprinde aprobarea celor 14 proiecte de hotărâre 

aflate pe ordinea de zi 

  - Vot, vă rog!   
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Dl. Petre Marius Liviu: Domnule președinte, rog colegii să-și închidă microfoanele 

pentru că este o microfonie teribilă și vă auzim foarte greu.  

Dl. Lupu Mihai: O să rog tehnicul să verifice cine intră în microfonie.  

Vot final, vă rog? 

Dl. Țapliuc Florentin: Mie nu mi-a apărut, domnule peședinte, posibilitatea să votez. Nu 

pot să votez, nu mi-a apărut  

Dl. Lupu Mihai: Bun, consemnăm votul dumneavoastră.  Puteți să vi-l și exprimați ca să 

putem să-l consemnăm în procesul-verbal, domnul Țapliuc, să reglăm lucrurile acestea. 

Dl. Țapliuc Florentin: Sunt pentru, domnule președinte. 

Dl. Lupu Mihai: Mulțumesc frumos.  

Rezultat vot: Ordinea de zi a fost aprobată cu  33 voturi pentru. 
 

 

Dl. Lupu Mihai: Trecem la primul punct pe ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre nr.314 privind constatarea încetării de drept a mandatului de 

consilier județean al doamnei Dordea Andrada, precum și vacantarea locului de consilier 

județean. 

 

 -Vot! Deși, este doar o constatare, nu cred că ar trebui vot. Nu știu de ce a trebuit 

să facem dar, dacă este o formalitate, să luăm act de ea, zic eu. Haideți să acordăm un vot, 

ca să vacantăm, să putem să mergem mai departe.   

Dl. Barață Bogdan: Domnule președinte, vă rog să luați act de votul meu, pentru. S-a 

deschis sondajul fără a avea opțiunile afișate, „da” sau „nu”. 

Dl. Lupu Mihai: Am înțeles. Rog toți colegii să intervină dacă au aceeași problemă, vă 

rog. 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 32 de voturi pentru. 
 Vreau să-i mulțumesc doamnei Andrada pentru tot ce a făcut și, o apreciem ca un 

profesionist. Ne pare rău că plecarea dumneaei din consiliul județean nu poate fi 

completată de altcineva, pentru că a fost și este un profesionist desăvârșit. Îi urăm succes, 

unde va dori dumneaei să-și desfășoare activitatea.  

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

2. Proiect de hotărâre nr. 293 privind trecerea unui bun imobil (teren+construcție), 

identificat cu număr cadastral 12677, din domeniul public al Județului Constanța în 

domeniul public al Municipiului Medgidia. 

 O să rog, am înțeles că data trecută au fost câteva lămuriri, clarificări, dacă mai 

dorește cineva acest lucru, dacă dorește să intervină cineva pe acest subiect. 

Dl. Caprinciu Stelică: Domnule președinte, eu aș aduce câteva completări, spre știința 

colegilor noștri.  
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Dl. Filipescu Răzvan: Aș vrea, dacă se poate, să ridic și eu două probleme. 

Dl. Lupu Mihai: Domnul Caprinciu, am înțeles. 

Dl. Caprinciu Stelică: Da, domnule președinte.  

Dl. Lupu Mihai: Vă rog, domnule Caprinciu și, după care, domnul Filipescu, pentru că 

sunt câteva lucruri de clarificat și vă rog frumos să le clarificăm pe toate palierele să nu 

avem alte probleme de lămurit, vă rog.  

Dl. Caprinciu Stelică: Ceea ce  vreau să aduc la cunoștință este faptul că acest imobil a 

fost întotdeauna în domeniul public al Consiliului Județean Constanța, nu a fost niciodată 

dat în administrare către UAT Medgidia.  

 În momentul de față clădirea este într-un stadiu avansat de depreciere: Sunt 

infiltrații masive de apă prin acoperiș, pe instalație electrică. Probabil că dacă se păstrează 

încă un an, doi și nu se intervine la ea avem toate șansele să vedem că o parte din acoperiș 

s-a prăbușit. 

 Am avut discuții cu Primăria Medgidia. Primăria Madgidia își asumă 

responsabilitatea preluării acestui imobil și dorește, fie prin proiecte cu fonduri externe, 

fie prin fonduri proprii, să reabiliteze această clădire și să-i mențină destinația de muzeu.  

 Mai mult decât atât, în patrimoniul Medgidiei, în momentul de față, știți foarte bine, 

că de circa 17-18 ani, s-a înființat o tabără internaționlă de pictură, la Medgidia. În această 

perioadă s-au perindat circa 200 de artiști, din vreo 35 de țări, de pe 5 continente. Sunt 

vreo 600 de tablouri, toate terminate, în orginal, de către autor și date Primăriei Medgidia 

cu drept de difuzare de imagine. Sunt tablouri de valoare, unii dintre pictori sunt pictori 

renumiți în țările lor, de pe mai multe continente. Există dorința de a transforma această 

clădire în ceea ce a fost. 

 În același timp, nu pot să nu spun faptul că prin cedarea acestei clădiri către 

domneiul public al municipiului Medgidia, pentru noi, este un lucru benefic, în sensul că 

se degrevează bugetul consiliului județean de a cheltui niște bani cu întreținerea și 

reparația acestei clădiri.  

Dl. Lupu Mihai: Mulțumesc frumos, domnule consilier. Argumentele dumneavoastră 

trebuiau spuse mai demult și cred că dacă lucrul ăsta s-ar fi întâmplat mai devreme, nu se 

ajungea la situația asta. Domnul consilier Filipescu, vă rog.  

Dl. Filipescu Răzvan: Vă mulțumesc mult de tot. Apreciez cele susținute de domnul 

Caprinciu, cred că întradevăr, trebuiau spuse mai devreme. Eu mă bucur să văd că în 

referatul de aprobare și proiectul de hotărâre, se regăsește scopul solicitării transferului, 

respectiv, predării circuitului cultural dar, și a faptului că este prevăzut un termen de 

maxim 30 de zile timp în care se încheie protocolul de predare-primire. 

 Cum zicea și domnul Caprinciu, indiferent din ce motive, eu unul, încă nu am reușit 

să înțeleg de ce nu a fost semnat procesul-verbal, din anul 2017. Este clar că muzeul se 

află într-o stare de degradare, eu am văzut-o și cred că mulți din colegii noștri la fel și, 

tocmai de aceea, pentru a ne asigura că este vorba de un demers cât se poate de serios și 

să protejăm această clădire, am două amendamente, care aș vrea să funcționeze ca și o 

clauză suspensivă, și să le supunem la vot: Unul care face referire la menționarea și 
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prevederea expresă a faptului că se menține destinația imobilului, în caz contrar acest 

imobil să revină consiliului județean iar un al doilea amendament, care să prevadă, ca și 

condiție suspensivă alocarea de către UAT Medgidia, prin bugetul pe anul 2022, a 

resurselor financiare pentru conservarea sau rebilitarea acestui imobil sau, după caz, 

demararea procedurilor pentru elaborarea documentațiilor tehnico-economice în vederea 

reabilitării, modernizării și consolidării, dacă se pune problema accesării de fonduri 

europene sau de fonduri de la buget prin PNDL sau multe alte surse de finanțare.  

 Mi se par niște propuneri cât se poate de corecte ca să eliminăm orice alt dubiu 

pentru că, întradevăr acel muzeu are colecțiile care sunt în cadrul acelui muzeu, sunt 

extrem de valoroase și nu vrem să se piardă sau să se degradeze mai mult decât este acum.    

D-na Bercaru Nicoleta: Domnule președinte, bună ziua! Dacă îmi permiteți și mie o 

intervenție. 

Dl. Lupu Mihai: Vă rog! 

D-na Bercaru Nicoleta: Colegul nostru ne spune că nu a fost niciodată, la primărie, 

această clădire. Noi știm totuși, că în 2017 a fost aprobat un astfel de proiect, deci a fost 

către Primăria Medgidia. Dar eu am o întrebare: De ce nu a venit acest proiect la Comisia 

de cultură? 

Dl. Lupu Mihai: Îmi spune secretariatul și juridicul că avizele au fost preluate în ședința 

anterioară.  

D-na Bercaru Nicoleta: Deci, era firesc să vină în Comisia de cultură, pentru că, noi, 

acum vorbim de același proiect. Trebuia să vină și la Comisia de cultură. Mulțumesc.  

Dl. Lupu Mihai: Da. Doamna Bercaru, dumneavoastră aveți dreptate, trebuia să fi fost 

din nou informată pe acest punct de pe ordinea de zi. Numai că, data trecută au fost 

preluate avizele pentru această hotărâre.  

 Acum, sigur, dacă aveți niște obiecțiuni și vreți să faceți niște amendamente, le 

supunem aprobării dumneavoastră, dacă sunt lucruri care nu sunt corecte, le corectăm 

acum. Deci, nu văd o problemă, astăzi, să facem un lucru  care trebuia făcut de mult.  

 Cât privește ce s-a întâmplat în urmă, nu mă interesează și nu vreau să discut. Este 

cel mai important lucru ce facem noi de acum încolo și lumea asta vrea de la noi, să vedem 

ce putem face. Dacă nu facem nimic și îl lăsăm să se degradeze, atunci, principalii vinovați 

suntem noi.  

 Mie mi se par de bun simț aceste amendamente, cu privire la destinație, să-și 

păstreze destinația respectivă și, angajamentul primăriei, sigur că le-a spus domnul 

Caprinciu, dar este bine să fie menionat în acest proiect de hotărâre, în așa fel încât să nu 

fie loc de interpretare sau să existe alte suspiciuni cu privire la destinația acestui imobil.  

 Dacă dumneavoastră aveți niște propuneri, doamna Bercaru, vă ascultăm cu mare 

interes și le supunem votului plenului consiliului județean.  

 

D-na Bercaru Nicoleta: Eu nu am niciun amedament de adus. Mie mi s-a părut curios 

faptul că acest proiect nu a venit și la Comisia de cultură, atât. Mulțumesc.                                                     
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Dl. Lupu Mihai: Da. Mulțumesc frumos. Credeți-mă că dacă știam lucrul ăsta cu 

siguranță vă sunam eu și vă întrebam. Ideea este astăzi, că s-au preluat aceste avize care 

au trecut pe la dumneavoastră și vă supun, în primul rând, amendamentul domnului 

Filipescu.  

Dl. Lupu Mihai: Vă rog formularea exactă și atunci o să rog juridicul și secretariatul să 

formulăm, ca cele două clauze suspensive, termenul de predare să fie de 30 de zile cu 

angajamentul, care este scris în acestă hotărâre, cu angajamentul ca destinația să nu fie 

schimbată și alocare de fonduri pentru reabilitare și pentru dezvoltare de proiect, respectiv, 

cu destinația de Muzeu de artă al municipiului Medgidia. Transferul conține 

obligativitatea menținerii activității de muzeu.  

Dl. Filipescu Răzvan: Și alocăm resurse financiare pentru conservarea, reabilitarea 

acestui imobil, după caz, elaborarea documentațiilor tehnico-economice. 

Dl. Lupu Mihai: Al doilea amendament, vă rog frumos, care spune muzeu, al doilea 

amendament, primăria este obligată să susțină și să aloce fondurile necesare imobilului cu 

destinație de muzeu.  

 Domnule Filipescu, juridicul îmi spune așa, că noi nu putem să obligăm alți 

ordonatori de credite să aloce aceste fonduri, decât cu obligativitatea să întrețină și să țină 

destinația acestui muzeu pe cheltuiala și pe toate astea. Dacă nu pot să facă acest lucru, el 

va reveni, de drept, înapoi.  

Dl. Filipescu Răzvan: Ok.  

Dl. Lupu Mihai: Rămânem la primul amendament, care nu ne scoate din cadrul legal? 

Sau vreți să introducem asta dar, vă spun că asta îmi spune secretariatul și juridicul.  

Dl. Filipescu Răzvan: Să ne ajute secretariatul și juridicul să formuleze el, să respecte 

cadrul legal dar, în referință, dacă se poate începe din anul 2022 deci, să nu se amâne. Că 

s-au pierdut deja 5 ani de zile. Domnul președinte, încă ceva, până formulează colegii, ar 

fi bine dacă până la ședințele din luna ianuarie - februarie, colegii care sunt desemnați 

pentru proiectul de hotărâre să încheie acest protocol de predare-primire, să facă și o 

informare către consilierii județeni să fie siguri că nu se mai repetă istoria. 

Dl. Lupu Mihai: Se va consemna acest lucru și întradevăr veți primi o informare cu tot 

ce s-a predat, modul cum s-a predat și starea în care se predă imobilul.  

D-na Dumitrescu Carmen: Domnule președinte, aș vrea să pun și eu o întrebare. 

Dl. Lupu Mihai: Vă rog, doamna consilier.  

D-na Dumitrescu Carmen: Am înțeles că trebuie rebilitată clădirea și, este clar că trebuie 

să se întâmple acest lucru, numai că eu nu am înțeles cui aparține colecția, Muzeului de 

Artă sau Primăriei Medgidia? 

Dl. Lupu Mihai: Muzeul va fi predat în custodie. Deci, Consiliul Județean Constanța prin 

Muzeul de Artă Constanța, nu pierde aceste piese. 

D-na Dumitrescu Carmen: Deci, colecția rămâne la Muzeul de Artă. 

Dl. Lupu Mihai: Exact.Va fi transferată cu contract de comodat, care nu va fi permanent, 

va fi schimbat, pentru că ăsta este rolul, de a aduce la suprafață operele de artă în 

permanență și să trezim și interesul celor care vor vizita acest muzeu. 



8 
 

 

D-na Dumitrescu Carmen: Absolut! Absolut! Voiam să știu în custodia cui rămâne 

colecția, de aceea am întrebat.  

Dl. Lupu Mihai: Astăzi, proprietar este Muzeul de Artă și, când Muzeul de Artă, conform 

hotărârii, va întruni condițiile de muzeu, de conservare, de păstrare, vor fi transferate în 

baza unui contract de comodat Muzeului de Artă Medgidia.  

D-na Dumitrescu Carmen: Pentru că este o colecție extrem de importantă și nu e bine 

să se piardă. 

Dl. Lupu Mihai: Vă dați seama că titular va rămâne Muzeul de Artă și el va fi custode, 

doar în custodie vor fi acolo și în baza unui contract de comodat. 

D-na Dumitrescu Carmen: Mulțumesc. 

Dl. Caprinciu Stelică: Domnule președinte, dacă îmi permiteți, o completare aș mai face. 

Dl. Lupu Mihai: Vă rog. 

Dl. Caprinciu Stelică: Unul dintre colegi a făcut specificarea faptului că în 2017 s-a 

adoptat  o hotărâre de consiliu județean pentru predarea către UAT Medgidia a clădirii și 

terenului. De acord! Numai că, în contrapartidă, Consiliul Local Medgidia la vremea 

respectivă nu a adoptat o hotărâre de preluare întrucât nu a fost de acord cu durata... 

Dl. Lupu Mihai: Domnule Caprinciu! Nu vreau să mai discut despre lucrurile care s-au 

întâmplat. Noi vorbim astăzi despre o reparație sau niște lucruri care trebuiau să se 

întâmple de mult să nu ajungem în situația să se dărâme  un edificiu care reprezintă interes 

nu numai patrimonial, și din alte puncte de vedere.  

 

 Vreau să supun votului dumneavoastră amendamentul domnului consilier 

Filipescu. 

 - Vot, vă rog!   

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 29 voturi pentru. Amendamentul 

domnului Filipescu va fi inclus în proiectul de hotărâre.  
 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre în toată integralitatea lui 

 -Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 31 voturi pentru. Mulțumesc frumos. 

 
 

Dl. Lupu Mihai: 
3. Proiect de hotărâre nr. 302 privind modificarea Programului cu obiectivele și lucrările 

de drumuri și poduri pe anul 2021 finanțate din bugetul Județului Constanța. 

 -Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 27 voturi pentru. 5 abțineri. 
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Dl. Lupu Mihai: 

4. Proiect de hotărâre nr. 303 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli și 

modificarea listei de investiții ale Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Constanța, pe anul 2021. 

 -Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 28 voturi pentru. 5 abțineri.                                                          
 

 

Dl. Lupu Mihai: 
5. Proiect de hotărâre nr. 304 privind aprobarea contului de execuție al bugetului 

Județului Constanța și al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii pe trimestrul IV 2021. 

 -Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 28 voturi pentru. 5 abțineri.                                                                                                                    
 

 

Dl. Lupu Mihai: 
6. Proiect de hotărâre nr.305 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli pe 

anul 2021, de la Teatrul pentru Copii și Tineret Constanța "Căluțul de mare". 

 -Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 28 voturi pentru. 5 abțineri.                                                          
  

                                                         

Dl. Lupu Mihai: 
7. Proiect de hotărâre nr.306 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli al 

Județului Constanța pe anul 2021.  

 -Vot, vă rog! 

Domnul Bucovală, nu ați reușit să votați? 

Dl. Bucovală Enache: Nu am reușit, mai încerc odată. 

Dl. Lupu Mihai: Votul dumneavoastră îl consemnăm.  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 28 voturi pentru. 5 abțineri.                                                          
 

 

Dl. Lupu Mihai: 
8. Proiect de hotărâre nr.307 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a 

Listei de investiții pe anul 2021, pentru Teatrul de Stat Constanța. 

 -Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 27 voturi pentru. 5 abțineri.                                                          
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Dl. Lupu Mihai: 

9. Proiect de hotărâre nr.308 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli și 

modificarea Listei de investiții ale Regiei Autonome Județene de Drumuri și Poduri 

Constanța, pe anul 2021. 

 -Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 27 voturi pentru. 5 abțineri.                                                          
                                                           

  

Dl. Lupu Mihai:                                                         
10.Proiect de hotărâre nr.309 privind desemnarea administratorilor provizorii ai Regiei 

Autonome de Drumuri și Poduri Constanța. 

 

 Cu permisiunea dumneavoastră am să fac propuneri pentru acest proiect și dacă mai 

sunt și altele, vă rog să le consemnați: Acsinte Aurelian, Zagon Răzvan, Labeș Adrian, 

Sauciuc Doru, Șerbănescu Marian.  

 Vă rog, secretariatul, dacă nu sunt și alte propuneri, să facă buletine de vot.  

Dl.Țapliuc Florentin: Domnule președinte, eu aș dori să pun o întrebare. 

Dl. Lupu Mihai: Vă rog! 

Dl.Țapliuc Florentin: Voiam să vă întreb, eu nu-i cunosc pe acești domni, au calificarea 

necesară să intre în consiliul de administrație? 

Dl. Lupu Mihai: Absolut! Absolut toată lumea. Da, sunt toți calificați.  

Dl.Țapliuc Florentin: Am înțeles. 

Dl. Lupu Mihai:  

 -Vot, vă rog! 

Rezultat vot: domnul Acsinte Aurelian a fost votat de 22 consilieri, domnul Zagon 

Răzvan 21 voturi, domnul Labeș Adrian 21 voturi, domnul Sauciuc Doru 21 voturi și  

domnul Șerbănescu Marian 21 voturi. 

 Noi am întrunit condițiile de vot, urmează să se întrunească consiliul de 

administrație să-și desemneze directorul general și președintele consiliului de 

administrație la prima ședință. Mulțumesc frumos. Pornim pe alt drum și veți fi informați 

sistematc de ce se va întâmpla cu RAJDP, pentru că va trebui să revină ce a fost, un etalon, 

și ceea ce este necesar în județul nostru, pentru că am lângă mine chiar și statutul și multe 

lucruri, de aceea s-a ajuns ca RAJDP să intre în insolvență. Cu sprijinul dumneavoastră și 

cu al celor pe care i-am desemnat provizoriu, atenție, pentru că va urma reorganizarea și 

atunci se va face selecție în baza legislației în vigoare a noilor administratori, definitivi, 

vom avea grijă și vă vom aduce la cunoștința dumneavoastră compania care va face 

selecție și atunci vom demonstra că putem să aplicăm un management corporativ. 

Mulțumesc frumos. 
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Dl. Lupu Mihai: 

11. Proiect de hotărâre nr.310 privind aprobarea achiziţiei serviciilor de asistenţă şi 

reprezentare juridică în vederea apărării intereselor Unităţii  Administrativ - Teritoriale 

Judeţul Constanţa şi Consiliului Judeţean Constanţa, reprezentat legal prin Preşedintele 

Consiliului Judeţean Constanţa. 

  -Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 27 voturi pentru.  
 

 

Dl. Lupu Mihai: 

12. Proiect de hotărâre nr.311 privind aprobarea salariilor de bază pentru funcționarii 

publici și personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului 

Județean Constanța, începând cu data de 01.01.2022. 

   -Vot, vă rog! 

Dl. Ilie Costel: Mie nu mi-a apărut. Votez, pentru! 

Dl. Lupu Mihai: 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 29 voturi pentru. Am consemnat votul 

dumneavoastră.  
Dl. Ilie Costel: Mulțumesc! 

        

                                                  

Dl. Lupu Mihai: 
13. Proiect de hotărâre nr.312 privind modificarea anexelor Hotărârii Consiliului 

Județean Constanța nr. 210/29.09.2021, modificate prin H.C.J.C. nr.231/20.10.2021. 

    -Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 27 voturi pentru. 
   

                                                       

Dl. Lupu Mihai: 
14. Proiect de hotărâre nr. 313 privind modificarea listei bunurilor proprietate publică 

și privată a județului Constanța aferente serviciilor delegate și concesionate operatorului 

S.C.RAJA S.A- anexa nr.6 la contractul de delegare de gestiune a serviciilor publice de 

alimentare cu apă și canalizare, prin eliminarea pozițiilor reprezentând bunuri de retur care 

nu mai deservesc serviciul de apă și canalizare. 

   -Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre adoptat cu 33 voturi pentru.  
 

 

Dl. Lupu Mihai: Stimați colegi, declar ședința închisă, dar nu înainte de a vă mulțumi 

pentru prezență și pentru faptul că deși nu am putut să fim fizic împreună, am reușit anul 
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acesta să menținem un buget și să dăm destinație clară și precisă, ceea ce facem, banilor 

acestui județ.  

 Permiteți-mi să vă urez sărbători fericite cu liniște, cu pace, un an nou mai bun decât 

acesta și să putem să ne întâlnim să dezbatem fizic și aceste proiecte.  

 Vă urez sănătate tuturor și La multi ani! 

 

 

X 

 
 
 

Președinte, 

Mihai Lupu 

 

 

 

 

 

Secretar General al Județului, 

          Nesrin Geafar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

                                                                                                                             Întocmit,              

                                                                                                                          Mihaela Grovu 

 


